
KRISTIANSAND KOMMUNE 

 Oppvekstsektoren 

 

 

Møtereferat                        Unntatt offentligheten jfr § 13 i Forvaltningsloven 

Referat fra: Fau  Dato/tid: 11.01.24 

Møteleder: FAU leder Møtested: Justvik skole 

Referent: Marie  

Til stede: Tone, Fredrik, Christoffer, Marie, Lena, Rektor. Vibeke, Stine, Fau leder. 

Kopi til:  

 

Sak Innhold Ansvarlig 

1.  Introrunde og velkommen. Godkjenning av forrige referat.  

2.  Informasjon ved rektor:  

Velkommen til ny inspektør, Marius Pedersen. Har 4 timer undervisning på 5. trinn. Ansvar for 

vikarbiten. Timeplaner, møter og nettverk.  

Jobbet med «leseglede» på planleggingsdagen. Uke 9-12 felles tema om «leseglede». Uke 10 og 11 

ønsker rektor at alle barna har et «oppdrag» knyttet til dette med seg hjem. Håper Fau støtter opp om 

dette.  

Angående snøkaoset og stengt skole, ønsker rektor at alle foresatte skal registrere telefonnummer i 

Visma slik at skolen kan nå alle i slike situasjoner. 

Det ligger an til at 32 førsteklassinger begynner til høsten. 

29 ungdomsskoleelever som skal til Havlimyra. Der skal det være vinterball, Elizabeth sjekker opp i 

dette.  

6. trinn skal til Geitmyra uke 3 og 4. Veldig gøy at vi fikk det tilbudet. 

Skidag til Sandrip for mellomtrinnet til fredag.  

DKS var her på onsdag. Veldig fornøyd med skolen.  

 

3.  Ønske om et glutenfritt vaffeljern til 7.trinns kafé på skolen. 

Fau sponser dette.  

 

4.  Natteravnvandring 

10. februar. Gjerne minn på foreldre om dette i klassegruppene og hør om det er noen flere som kan 

stille. Ønsker helst to foresatte per trinn fra Justvik skole. 

 

5. Barnas digitale hverdag  
Spørreundersøkelse til foresatte om skjermbruk og barnas digitale hverdag.  
 
Undersøkelsen har vært utført på Fagerholt skole tidligere. Målet er at undersøkelsen skal munne ut i 
en felles «veiledning» eller noen felles retningslinjer.  
Spørreundersøkelsen vil komme fra Fau. Et innspill om utfordring på hjemmebane i forhold til regler, 
sikring av nett og søkertilgang, skjermtid og foreldrekontroll. Her trengs det muligens en veileder/kurs 
til foresatte.  
 
Undersøkelsen eies av Fau, altså hele foreldregruppa og en veileder vil utarbeides ut ifra svarene fra 
foreldrene. Veilederen vil altså veie litt da den kommer fra foreldrene selv. 
 

 



Vi må tenke gjennom hvordan vi presenterer eller formulere veilederen. Balansere resultater fra 
undersøkelsen og forskning.  
 
Målet er at både foreldre og lærere kan lene seg til denne veiledningen og bruke som felles 
retningslinjer. 
 
Fau tar ansvar for å lage undersøkelsen, fordeler oppgaver og setter opp ekstra møtetid til å utarbeide 
veilederen i etterkant.  
 
Fau er enig i at undersøkelsen utføres. Mål om at veileder er klar til skolestart til høsten. 
Vi starter med utarbeiding av undersøkelsen ved neste Fau-møte.  

6. Eventuelt  

- Snakket litt om Fau og økonomi. Fau får inn penger på «hobbykveld» og «Justvikdagen». 

Utgiftene går gjerne til foredragsholdere, pizza til «reflekskonkurranse» og «gave» til 

lærere/skoleansatte før jul. Diskuterer også om vi kan «ta» 10% av 17. mai overskuddet. 

Foreløpig litt negative meninger til dette. 

- 1. trinn etterspør forklaringer til de ulike oppgavene til årshjulet. Marie fikser dette og legger 

ut på gruppa på face for videre distribuering. 

- Sykkelregler, vi må finne ut om det er noen anbefalinger i forhold til når barna kan sykle til og 

fra skolen. Handler om trafikksikkerhet. Sparkesykler også.  

- Kluss i abonnering på nyheter fra skolens hjemmeside på ulike trinn.  

 

 

 

 

 

 


